
Møtereferat
FAU Lilleaker skole

Tid: 19.00-20.00

Sted: Personalrommet Lilleaker skole

Tilstede: Jupiter: Hanne Ottar, Saturn: Line Helland, Merkur: nn, 2A: Anders Martin
Larnemark, 2B: Nils Ole Krekling, 3A: Catherine Drechsler, 3B: Elisabeth Kjellén, 4A:
Josephine Cochran, 4B: Andreas Tennøe, 5A: nn, 5B: Kristin Marie Felde, 6A: nn, 6B
Yngvar Ersland 7A: Kathrine Warg, 7B: Cathrine Grindvold Berget

I tillegg møtte: Erling Marøy (rektor), Nanna Cecilie Lone (leder aks), Synnøve Kvalheim
(nestleder), Fredrik (kasserer), Maj Wæhle (sekretær)

Saksnr. Sak

1 Opprop

2 Informasjon fra aks
● Kommer snart ny kursperiode og samarbeidet med kgb dans,

jobber og med å få opp et samarbeid med taekwondo på Lilleaker.
● Intens jobb med å sikre god overgang for de som skal starte i 1.

klasse neste år med besøk i bhg og besøkskvelder på skolen
fremover. Madeleine fortsetter som leder på Lillebasen.

● Godt bemannet på aks pt. Satser på mer utetid nå som våren er
kommet.

● Fredrik er tilbake og jungelbasen er fulltallige.
● Hatt satsing på 5. klasse klubb, denne er lagt ned og kommer ikke

til å bli tatt opp igjen til høsten. Det er ikke lokaler og kapasitet til å
holde det oppe. Tilbakemelding fra barna var at det var et veldig
godt tilbud.

Spørsmål:

Er det noe tilbud for de som går i bhg lenger unna å komme på besøk?
Om det starter en enkeltelev i en bhg inviterer vi den på besøk på skolen.
Nytt av året er og besøkskveld.
Tilrettelegger for besøk for bhg lenger unna så langt vi kan.

Er det mulig å være mer inne for de små om morgenen?
På 1. trinn så er vi litt inne fra 0730-0800. For de eldre barna er det mange
som kommer fra 0745-0800, så for å dekke for de som ikke går på aks må



vi ha nok folk ute. Blir mer kaos inne når de får løpe rundt i gangene og vi
må vite hvor barna er mtp brannsikkerhet. Men vi leker fremdeles med
muligheter, 2. klasse kan evt være sammen med 1. klasse dersom de lar
sekkene ligge igjen ute.

Hvilke muligheter har ansatte på aks til å gripe inn når det oppstår uro?
De ansatte har samme rammer som lærere. Må gripe inn i situasjoner når
de oppstår. Men er foreldrene der regner man med at foreldrene tar det.
På morgenen har aks-ansatte primært ansvaret for aks-barn. Men de
ansatte skal alltid gripe inn dersom de ser noe som foregår. Meld fra til
Nanna dersom man opplever situasjoner som ikke blir håndtert dersom det
dukker opp noe.

Åpen dag på aks blir 14. juni.

Oppfordring fra Fredrik:
Det er fint om foresatte snakker med barna hjemme om at de må
krysse seg ut når de går. Gjelder særlig 3. og 4. klasse.

Nanna forlot møtet etter post 2

3 Rektors kvarter
Innskriving:
Sendt ut forhåndsvarsel til de som ikke tilhører skolen.
Det er 51 elever på våre lister. Kan før sommeren ta inn 54 plasser. Må
holde ledig 2 plasser til høsten. Det er 9 eksterne søkere pt. Søsken på
skolen og skolevei er det primære kriteriet for å ta inn eksterne søkere.

Lærerkabal høst 2024:
Ser på lærerkabal og ansettelser for høsten. Gjennomsnittlig lønnstrinn jos
lærerne har gått opp fra 38 til 41, dagens budsjetter står ikke helt til dette.
Tildelingene til skolen er ikke gode nok til å dekke lærerutgifter mot
lærernormen.
Dersom det ikke gis mer midler må skolen se på hva de skal gjøre. Mulig å
trekke inn FAU om det skulle bli nødvendig.
Utlyst et vikariat på en spesialpedagog frem til sommeren.

Elevundersøkelsen 2023:
Noen tall er offentlige, noen er tilgjengelige kun for skolene.
Erling viser elevundersøkelsen: Elevundersøkelsen – resultater | udir.no
Skala fra 1-5. Samme spørsmål til alle barn i hele landet.
Undersøkelsen er delt inn i flere emner/indekser.
Undersøkelsen gjøres fra 5. trinn.

Offentlige tall: (se lenke over for mer info)
Bemerkelser for Lilleaker skole:

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/


● Trivsel har gått noe ned, ligger under landssnittet. Tendensen er at
elevene ikke velger det beste alternativet, og da går gjennomsnittet
ned.

● Motivasjon har og gått ned og er lavere enn på landsbasis
● Det er et bekymringsverdig tall som viser mobbing. Her scorer 5.

klasse 18%, 6. klasse 11,1% og 7. klasse 3,8 %. (mesteparten er
digital mobbing) Det er ikke mulig å se hvilken klasse det gjelder.

● Ikke noe særlig sammenheng med nasjonale prøver resultater.

Den viktigste jobben skolen kan gjøre er å være trygge og varme og se
barna der de er. Trivsel, læringskultur og motivasjon er 3 punkter det er
fokus på fremover på skolen
.
Kommentar fra FAU representant: Viktig å ha en samstemt diskusjon med
barna på hva begrepene i testen faktisk betyr og hva skalaen betyr. Er det
feks en felles forståelse for hva mobbing er?

Rektor forlot møtet etter post 3.

4 Gjennomgang av arbeidet i komiteene

● 1. klasse: Juletrefest - Ferdig
● 2. klasse: 17. mai-komiteen: Arbeidet er igang, skolen og korpset

har satt oppstartsmøte så det er i rute.
● 3. klasse: Karneval - ferdig. Veldig vellykket, fått et par

kommentarer og innspill som er lagt inn i erfaringsdokumentet.
● 4. klasse: Valgkomité. Det må mer til enn en e-post fra skolen for å

få noen til å melde seg. Det er 2 stykker som er på gjenvalg i styret i
år.

● 5. klasse: Markedsdagen. Leder i markedskomiteen venterl på
tilbakemelding på kontaktpersonen fra hver klasse. Det er 4 stk
som er igang, men bidrag fra alle klassene trengs. Det er behov for
å fornye erfaringsdokumenter og ikke bare legge inn nye erfaringer.
Det er mangel på et “organisasjonskart” for roller som skal fylles på
markedsdagen.

● 6. klasse: Nyttårsdisco. Ferdig. Vel gjennomført.
● 7. klasse: Skoledans. Under god planlegging.

Eventuelt
Innkommet sak:
Søknad om midler til å dekke deler av skoledansen for 7. klasse.

FAU styret foreslår og årlig legge inn en post der det betales for
dansetrening for 7. trinn pålydende 9500,-

FAU vedtar å gi 9500,- til danselærer for 7. klasse før skoledans.

Spørsmål:
Er det en norm for mye det kan koste med arrangementer som er arrangert
av FAU? Det bør kommuniseres klarere at arrangementer skal være åpne
for alle.



Engasjert elevrådet med forslag til aktiviteter eller utstyr som de ønsker seg
til skolen. Sende ut oppfordring til alle klassekontakter om å sende inn
forslag til søknad om midler.

Møtet ble hevet.

Har du forslag til saker som FAU bør engasjere seg i? Ta kontakt med styret eller
FAU-representanten for klassen.

FAU-styret for skoleåret 2023-2024 består av:

● Kristine Gordon, leder kristine.gordon@outlook.com
Synnøve Kvalheim, nestleder synkva@gmail.com
Fredrik Jensen, kasserer post@fredrikjensen.com
Maj Wæhle, sekretær majnesw@gmail.com
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